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Glasilo Občine Brezovica

Nov občinski svet  
začel z delom

V spomin župniku  
Jožetu Gregoriču

Začenja se asfaltiranje



Spoštovane občanke in občani,

v   oktobru sem pisal, da 
preživljamo najlepše dni 

leta, a je bil že november 
spet popolnoma usklajen z 
letošnjim obnašanjem neba. 
Torej, dežja v izobilju. K sre-
či tokrat v naši občini, razen 
izjemoma na nekaterih iz-
postavljenih mestih, voda 
ni dosegla kritičnih meja in 
ni povzročila večje škode. V 
delih Slovenije pa so bile in 
ponekod so še vedno, raz-

mere prav kaotične. Vsaj kar vremena zadeva, je najbolje, 
da je tega leta čim prej konec. 

Še kakšen razlog bi se našel za podobno razmišljanje. Vem 
in vsi skupaj se zavedamo, da vam razmere na naših cestah že 
pošteno presedajo. Nikoli nisem trdil, da vse poteka idealno. 
Pri tako obsežnem projektu gre lahko marsikaj narobe in 
če ta možnost obstaja, ponavadi narobe tudi gre. Izgradnja  
63 kilometrov kanalizacije in dveh čistilnih naprav, izgradnja 
ali obnova 24 kilometrov javne razsvetljave, obnova 13 kilo-
metrov vodovoda, ob tem še plinovodno in optično omrežje, 
pločniki, dovozi, uvozi, ograje ter vse ostale posamične in 
skupinske želje, vse to je nabor projektov, katerih usklajevanje 
marsikdaj presega tako zmožnosti in sposobnosti izvajalcev 
in strokovnih služb, kot tudi občinske uprave. A kljub vsemu 
tale članek pišem nekoliko lažje od preteklih, saj bodo vsaj 
glavne prometne žile v občini do izida tega članka predvi-
doma že v asfaltu.

Popolnoma razumem vašo nejevoljo ob mesece trajajoči 
vožnji po blatnih in razritih cestah. Menim tudi, da bo veliko 
negativnih misli ob asfaltiranju pozabljenih. A kljub temu ne 
morem mimo tega, da se postavim v bran svojim uslužben-
cem v občinski upravi. Ogromno in izjemno delo opravljajo 
v tem obdobju. Lahko ga vsak ocenjuje po svoje a čas bo 
pokazal rezultate njihovega dela. Več je razlogov, zaradi ka-
terih v tem obdobju ni prijetno biti javni uslužbenec. Ne le 
v javni upravi,  tudi v drugih podsistemih te države marsikaj 
ni popolno. Žal so nekatera, vedno ista področja, pogosto 
zlorabljena in tarče dnevne politike. 

To pišem zato, ker si enostavno domišljam, da le gradnja 
infrastrukture v naši občini ne more biti razlog za vse izre-
čeno in napisano v zadnjem obdobju. Seveda na naš račun. 
Ljudje delajo po svojih močeh. Razumevanje in potrpljenje 
je logično omejeno in pri koncu. A to še ne daje nikomur 
pravice do žaljivega in nesramnega vedenja. Gotovo pa 
uslužbenci niso pravi naslov za to. Za pritožbe, žalitve in 
vse ostalo, kar sodi v takšne izbruhe, k sreči resnično redkih 
posameznikov, smo pravi naslov tisti, ki smo na teh mestih 
zato, ker smo se zanje prostovoljno potegovali na volitvah. 
V naši občini sva to podžupan in jaz. 

Ne pričakujem, da bodo naše napake spregledane, naspro-
tno, celo prav in primerno je, da nas nanje opozarjate. A vas 
vseeno prosim, da spoštujete delo, ki ga zaposleni v občinski 
upravi opravljajo, tako kot so oni dolžni spoštovati vaše.

K sreči ni več daleč čas, ko bodo ceste in ulice dobile novo, 
dokončno podobo. Takrat bo vse le še spomin na obdobje, 
ko se je v naši občini gradilo kot nikoli prej in se najverjetneje 
nikoli več ne bo. In mi vsi skupaj bomo le del te zgodbe in 
teh spominov, zato ne dovolimo, da si jih skalimo in zagre-
nimo sami.

Poleg projektov, ki so v teku, je seveda na začetku man-
data veliko tudi rednih aktivnosti. Tako se je novoizvoljeni 
občinski svet že sestal na dveh rednih sejah. Izoblikoval in 
potrdil je nove odbore ter se tudi že seznanil z osnutkom 
proračuna za leto 2015, ki bo presegal 24 mio EUR. Znesek, 
ki trikrat presega normalen obseg našega proračuna, določa 
izjemen delež evropskih sredstev in pa dolgoročna zadolžitev 
v višini 2,5 mio EUR. Osnutek proračuna bodo v nadaljevanju 
obravnavali odbori občinskega sveta. Upamo, da ga bomo 
uspeli v letošnjem letu tudi že sprejeti, saj ga za nemoteno 
nadaljevanje investicij še kako potrebujemo. 

Pred nami je zadnji, običajno najbolj vesel mesec v letu. 
Naj bo tudi letošnji december, vsem težavam navkljub, vaš 
najboljši mesec.

Metod Ropret, župan
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Beseda urednice 

V  uredništvo večkrat dobimo članke, ki jih občani naslav-
ljajo na župana ali občinsko upravo. Kot urednica objave 

takih člankov, če so seveda napisani argumentirano in kulturno, 
nikoli ne zavračam, ponavadi pa se zatakne pri dolžini. Že od 
leta 2010 je dolžina člankov omejena na 3000 znakov. Članki 
iz občinske hiše in članki, ki jih pripravi uredništvo, tej omejitvi 
niso podvrženi. Razlog za omejitev je preprost. Barjanski list 
ni kdovekako obsežen časopis, vsak mesec pa se zbere pre-
cej materiala za objavo. Ker si kot urednica želim, da bi bilo 
lahko objavljenih čim več različnih prispevkov, moram večkrat 
sklepati kompromise, nekatere članke prestavljati v naslednje 
številke in podobno. Kadar se mi zdi članek primeren za ob-
javo, narobe pa hodi njegova dolžina, avtorja vljudno prosim 
za krajšanje. Vsi pisci tega ne želijo upoštevati, zato nekateri 
prispevki niso objavljeni. Prepričana sem, da je možno z malo 
truda napisati zgoščeno besedilo v predvideni omejitvi. Če 
menite, da krajšanja ne boste mogli opraviti sami, sem vam z 
veseljem pripravljena pomagati, seveda v dogovoru z vami.

Mojca Pušlar, urednica
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Februarja in marca se začnejo  
priklopi na kanalizacijo

Letošnje leto nam je postreglo z obilnimi padavinami, kar se kaže 
tudi pri zaključevanju izgradnje javnega kanalizacijskega omrežja 

po Brezovici, saj so se dela zavlekla pozno v jesen oziroma zimo. 
Kljub temu se vsi izvajalci trudijo po svojih najboljših močeh čim 
hitreje zaključiti z deli po glavnih in stranskih ulicah. Nekatere ulice 
so že dobile asfaltno prevleko, vendar je še vedno nekaj ulic, ki so 
še v fazi izkopa ali priprave za asfaltno prevleko. Čeprav je bilo okoli 
datuma dokončanja del na določenih odsekih kanalizacije marsikaj 
obljubljenega, občane Občine Brezovica naprošamo še za nekaj po-
trpljenja in strpnosti.

Ker je v februarju in marcu predviden zagon kanalizacijskega 
omrežja, morajo investitorji, ki imajo možnost priklopa, pripraviti 
kanalizacijski priključek, od glavnega jaška do stavbe, predvidene 
za priklop. To pomeni izkop jarka od glavnega vakuumskega jaška 
do mesta ob hiši, kjer je iztok za fekalne vode iz hiše v greznico ter 
umestitev revizijskega jaška in povezovalne cevi (od revizijskega jaška 
do vakuumskega jaška). Podrobnosti z opisom so vidne na Sliki 1: 
Hišni priključek na vakuumsko kanalizacijo. 

Februarja in marca bo JKP Brezovica začelo z uradnimi priklopi 
na kanalizacijo oz. prevezave pripravljenih kanalizacijskih priključkov 
na glavno kanalizacijsko omrežje. Za to morajo biti izpolnjeni trije 
pogoji, in sicer:

1. plačan komunalni prispevek za kanalizacijo,
2. dostava dokazila na Občino Brezovica: gradbeno dovoljenje 

za objekte, grajene po letu 1967, za objekte grajene pred letom 1967 
historični izris iz katastra in zemljiško knjižni izpisek ALI samo aerofoto 
posnetek pred letom 1967,

3. zgrajen kanalizacijski priključek od stavbe do glavnega 
vakuumskega jaška.

1. pogoj: V tem mesecu so bile izdane še zadnje odločbe za 
komunalni prispevek za kanalizacijo. Če lastnik objekta, ki je predvi-
den za priklop na kanalizacijsko omrežje, ni dobil odločbe, morate 

to javiti na Občino Brezovica, Tržaška cesta 390, 1351 Brezovica ali 
na elektronski naslov: info@brezovica.si, saj v nasprotnem primeru 
tega ne bo mogoče priključiti.

�. pogoj: kopijo dokazil (navedena v 2. točki) pošljite po pošti ali 
jo osebno prinesite na sedež Občine Brezovica. Ker je to pogoj za 
priklop, vas naprošamo, da to storite čim prej. Hiše, ki nimajo grad-
benega dovoljenja in so bile grajene po letu 1967, morajo začeti s 
postopkom legalizacije. Dokler objekt nima gradbenega dovoljenja, 
se ne bo smel priklopiti.

Lastniki objektov, ki so grajeni pred letom 1967, morajo na se- 
dež Občine Brezovica po pošti poslati ali osebno dostaviti historični 
zemljiško knjižni izpisek (Zemljiška knjiga, Miklošičeva 8, Ljubljana), iz 
katerega mora biti razviden datum prvega vpisa v zemljiško knjigo, s 
prilogo historičnega katastrskega načrta, ki ga izda GURS (Cankarjeva 
1-3, Ljubljana) ALI aerofoto posnetek pred letom 1967, ki ga izda 
Geodetski inštitut, (Zemljemerska cesta 12, Ljubljana).

�. pogoj: izgradnja kanalizacijskega priključka je prepuščena la-
stniku objekta, lahko naročite JKP Brezovica ali drugega izvajalca, 
vendar je potrebno pred začetkom obvestiti JKP Brezovica (tel.: 3633 
020), da opravijo ogled in podajo navodila za izgradnjo. 

Občina Brezovica

Slika 1: Hišni priključek na vakuumsko kanalizacijo (Vir: JKP Brezovica)
Po opravljeni izgradnji kanalizacijskega kanala od revizijskega do va-
kuumskega jaška, se obvesti JKP Brezovica, da izvede priključitev na 
vakuumski jašek. Tako stanje počaka na obvestilo, da je možen fizični 
preklop fekalnih voda v revizijski jašek, katerega opravi strokovna oseba 
s strani JKP Brezovica in izda ustrezno potrdilo o priklopu.

Marko Čuden ponovno podžupan 
občine Brezovica

Teden pred izidom Barjanskega lista so se brezoviški svetniki sestali 
na prvi redni seji občinskega sveta v novem mandatu. 

Strinjali so se s predlogi za nova delovna telesa občinskega sveta, 
nadzornega odbora občine in brezoviškega komunalnega podjetja. 
Predlagane člane odborov, ki jih je predložila komisija za volitve in 



imenovanja, so svetniki potrdili soglasno. Tudi predlagani kandidat 
s strani župana za mesto profesionalnega podžupana je dobil abso-
lutno podporo. To je postal Marko Čuden iz Notranjih Goric, ki bo 
tako nadaljeval podžupanovanje iz prejšnjega mandata. Sicer pa so 
se svetniki na koncu seje seznanili tudi s predlogom občinskega pro-
računa za prihodnje leto. O njem še niso razpravljali, saj je prvi korak 
obravnava proračuna na odborih, razprava in potrditev pa sta predvi-
deni na eni izmed prihodnjih sej. Posebnost proračuna za prihodnje 
leto je, da zaradi svoje specifičnosti obravnava enoletno obdobje in 
ne dveh, kot proračuni iz preteklih let. Predvideva dobrih 22 mio EUR 
prihodkov in dobrih 24 mio EUR evrov odhodkov ter dolgoročno 
zadolževanje v višini 2,5 mio EUR za financiranje občinskega dela 
izgradnje kanalizacije ter investicij, ki so potrebne pri sočasni gradnji 
ostale komunalne infrastrukture.

Vesna Novak

Občine podpisale dogovor o 
medsebojni pomoči v primeru nesreč

Občina Brezovica je v oktobru podpisala dva večja dogovora 
o medsebojni pomoči v primeru nesreč, najprej z občino Ig, 

potem pa še z Vrhniko, Borovnico in Log - Dragomerjem. V kriznih 
situacijah si bodo občine tako pomagale z gasilsko operativo in 
civilno zaščito ter z nastanitvijo prebivalcev ob morebitni eva- 
kuaciji.

Pred podpisom dogovora s sosednjimi tremi občinami so zbra-
ne nagovorili vsi štirje župani, Metod Ropret, Bojan Čebela, Stojan 
Jakin in Miran Stanovnik, ki so spregovorili o svojih izkušnjah s 
posredovanjem gasilcev v obsežnejših intervencijah, kot so žledo-
lom in poplave. 

Župan Metod Ropret je dejal, da je občina Brezovica v pretek-
losti podobne sporazume podpisala že z Medvodami, Dobrovo - 
Polhovim Gradcem in Igom, v prihodnosti pa naj bi ga podpisali še 
z Ljubljano in Cerknico. »Nepredvidljive vremenske in druge nesre-
če ne poznajo občinskih meja. Stalno nas silijo, da se poskušamo 
samoorganizirati in župani se zavedamo, da v takšnih razmerah 
potrebujemo gasilce in civilno zaščito. Vedno pogosteje pa so te-
žave in nesreče tako obsežne, da gasilci ene občine niso dovolj in 
potrebujejo pomoč sosednjih zvez. Podpisovanje dogovorov, kot je 
ta, je namenjeno prav temu. Gasilci že sodelujete tudi brez tovrst- 
nih pisnih in formalnih dokumentov, vaša prva in osnovna zaveza 
pa je pomagati ljudem v stiski na domačem terenu, pa tudi v bolj 
oddaljenih krajih. S podpisom sporazuma župani vaše delovanje 
in poslanstvo zgolj formaliziramo. Prepričan sem, da bo tako, kot 

je bilo doslej, tudi v prihodnje, torej da bomo lahko računali na 
medsebojno pomoč v primeru težav.«

Pogodba se zdi smotrna in dobrodošla tudi borovniškemu županu 
Bojanu Čebeli, ki pa pričakuje tudi ukrepanje države: »Od teh povezav 
pričakujem še kaj več, izraženo voljo nasproti državi, da je politika do 
preventive in vzdrževanja, napačna. Potrebujemo sistemski pristop in 
drugačno organiziranost, kar je država doslej zanemarjala. Programi 
preventive morajo biti narejeni strokovno in eksaktno, sporazumi pa 
so temu dobra popotnica.«

Vrhniški župan Stojan Jakin je potrdil, da se tudi na Vrhniki vedno 
lahko zanesejo na gasilce: »Gasilska zveza Vrhnika je zelo močna in 
dobro organizirana, kar so nazadnje dokazali v februarskem žledo-
lomu. Prav tako je bila odlično organizirana tudi civilna zaščita.« Ob 
tem si Jakin želi, da bi bilo obsežnih nesreč čim manj in da bi se 
gasilci večkrat dobili na družabnih srečanjih in tekmovanjih, kot pa 
na intervencijah. 

Tudi župan Log - Dragomerja, Miran Stanovnik, je opisal svojo 
nedavno izkušnjo z reševanjem in zaščito. »Ogledal sem si po-
sredovanje naših gasilcev pri pomoči v poplavah v Loški dolini. 
Ob tem se zavedam, da je treba njihovo delovanje in potrebe 
podpreti, jim pomagati pri modernizaciji in opremljenosti ter tudi 
izobraževanju,« je dejal Stanovnik in dodal: »Ljudje se z medse-
bojno pomočjo zavedajo, da v nesreči niso ostali sami. Upam, da 
bo podpis pogodbe zgled tudi drugim občinam oziroma državi.« 
Po nagovorih županov je sledil še slavnostni podpis sporazuma, 
ki sta ga podpisala tudi predsednika obeh gasilskih zvez, Vinko 
Keršmanc in Marko Susman. 

Vesna Novak
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Bodimo vidni, bodimo previdni 

Učenci, starši in vsi, ki se trudimo za večjo varnost naših šolarjev 
in občanov, smo bili pred začetkom šolskega leta zaradi gradnje 

kanalizacije in spremenjenega prometnega režima zelo v skrbeh. Člani 
ZŠAM, redarji in policisti, ki v prvih šolskih dneh bdijo nad varnostjo 
šolarjev, pa so opazili le enake nepravilnosti kot vsako leto. Redki šolarji 
se pripeljejo v šolo brez kolesarskega izpita, mnogi pa brez čelade in s 
tehnično pomanjkljivim kolesom. Starši, ste naredili vse, da bi preprečili 
tako ravnanje svojih otrok? V septembru je zaradi uvajanja otrok v vrtce 
tudi več obhodov nadzornih organov v njihovi okolici.

Občinski možje zagotavljajo, da izvajalci investicij intenzivno dokon-
čujejo dela in da bomo zimo dočakali v veliko boljših razmerah, ki 
bodo omogočile boljšo prometno pretočnost in varnost. Tržaška cesta 
že dobiva staro - novo podobo z izboljšavami. Pozdravljamo nov uvoz 
v bar Loparček, saj pločnik pred njim zagotavlja mnogo večjo varnost 
za pešce in ostale udeležence. Starši otrok POŠ Notranje Gorice bodo 
presrečni, ko se bo linija 19B vrnila na staro traso. Večje število parkiranih 
avtomobilov in avtobusov za povezavo s sosednjimi kraji sleherno jutro 
v prometnem zastoju marsikomu dvigne pritisk. Za hitrejši pretok pro-
meta vam ob prometnih konicah MIRED in policija obljubljata usmerja-
nje prometa. Predstavnika MIRED-a in policije se trudita za poenotenje 

V decembru prihaja Božiček
Dragi otroci!
Leto je naokoli in jaz se že skrbno pripravljam na obisk v decembru. Darila sem že nakupil in zavil, tako da je vse pripravljeno. 

Vse otroke v brezoviški občini bom letos obiskal v soboto, 6. decembra, da pa ne bo prevelike gneče, se bom najprej ustavil na 
Rakitni, potem v Podpeči, pot bom nadaljeval v Notranjih Goricah in nato še na Brezovici. Gotovo veš, da imam v decembru veliko 

Kraj  Lokacija obiska Božička Ura 
Rakitna  Telovadnica POŠ Rakitna  12.30
Preserje (Jezero, Podpeč, Goričica, Kamnik, …)  Kulturni dom Podpeč  14.30
Notranje Gorice  Dvorana Doma krajanov NG  15.30
Vnanje Gorice in Brezovica  Brezova dvorana v OŠ Brezovica  17.00

dela in natrpan urnik, zato bom vse otroke obiskal po natančno določenem razporedu. Poleg 
mojega obiska si boš lahko ogledal gledališko predstavo »Dan pred božičem pri Božičku«.

Darila pripadajo otrokom, ki imajo stalno prebivališče v občini Brezovica, od letnika 2008 do 2013. 
Starši naj s seboj prinesejo otrokov osebni dokument (osebna izkaznica, potni list, rojstni list,…), 
da bom lahko preveril, ali res stanuješ v občini Brezovica in tvojo starost. Prav tako letos ne bo več 
mogoče prevzeti daril v dneh po predstavi. Darila lahko prevzameš samo v času mojega obiska na 
Rakitni, Podpeči, v Notranjih Goricah in na Brezovici. 

Če ne boš uspel priti na predstavo, pošlji atija ali mamico oziroma dedka in babico, da bosta prevzela darilo. Kot vsako leto pa se 
boš seveda lahko fotografiral z menoj, zato ne pozabi fotoaparata.

Tvoj Božiček

Vabljeni na tradicionalni dobrodelni bazar
Tako kot je že v navadi, bomo decembru na široko odprli vrata tudi z dobrodelnim 

bazarjem, ki ga organizira Dobrodelni županov sklad, v sodelovanju z OŠ Preserje in 
Brezovica ter vrtci Brezovica. Bazar, na katerem se bodo odvijale aktivnosti in predstave, 
bo potekal, v petek, 5. 12. 2013 , od 15.30 pa vse do 20.00, v Brezovi dvorani na OŠ 
Brezovica. Nakupili boste lahko izvirna darila za decembrska obdarovanja, od ročnih del 
do domačih potic, piškotov in še marsičesa. Pripravili bomo tudi srečelov, kjer bo vsaka 
srečka prinesla srečo. S svojim nakupom lahko pomagate mnogim, ki so se znašli na robu 
revščine, saj je ves izkupiček namenjen za Dobrodelni županov sklad, iz katerega celo 
leto črpamo sredstva ter z enkratno denarno pomočjo ali štipendijami pomagamo naj-
bolj potrebnim iz naše občine. »Dobrota je zlata veriga, ki povezuje človeštvo«. Goethe

Upravni odbor županovega sklada

prometne signalizacije na občinskih in državnih cestah. V bodoče lahko 
pričakujemo omejitev 30 km/h na vseh stranskih cestah v občini.

Odgovorno obravnavamo vsako vašo pobudo, vprašanje ali problem 
v zvezi s prometno varnostjo. Po ogledu na terenu boste dobili odgo-
vor na problem omejitve prometa v Ulici Jožeta Kopitarja na Brezovici, 
rekonstrukcijo križišča pri Poku, varne nevarne šolske poti skozi Podpeč, 
Jezero in na cesti v Črno vas.

Predsednica SPVCP se je udeležila seminarja JA, kjer so bili sezna-
njeni s spremembami v zakonodaji, financiranju in akcijami. Učni na-
črti za vsak razred predpisujejo prometne vsebine. Prepričana sem, da 
prometno ozaveščeni učitelji izkoristijo vsak trenutek šolskega življe-
nja za prometno - vzgojno delovanje. Iz Evrope lahko pričakujemo že 
uveljavljeno pravilo o prednosti pešcev in kolesarjev pred vozniki ter 
obvezni uporabi predmetov za izboljšanje vidnosti (odsevni trakovi, 
kresnička …). Prehitite zakon in se za svojo varnost s svetlobnimi telesi 
opremite že danes!

Zima prinaša radosti in tegobe. Lahko jo imate radi, lahko jo sovražite, 
nekaj pa je gotovo: z zimo pridejo mraz, led in sneg. Svojemu avtomobi-
lu zato zagotovite kakovostno obutev. Zadostili ne boste zgolj zakonskim 
zahtevam, ampak boste predvsem poskrbeli za svojo varnost, posledič-
no pa tudi varnost preostalih udeležencev v prometu. Pa srečno!

Zdenka Oblak, SPVCP Občine Brezovica



Že �. seja KS Brezovica

V  prejšnji številki Barjanskega lista ste lahko zasledili, da je Kra-
jevna skupnost Brezovica na prvi seji dobila novega predsednika, 

Borisa Malovrha, in podpredsednika, Dušana Artača. Ob tej priložno-
sti bi se rad zahvalil krajankam in krajanom za veliko podporo na 
volitvah. Zahvala gre tudi dosedanjemu predsedniku Antonu Slani, 
za njegov trud in prizadevnost v preteklih mandatih in za njegovo 
pripravljenost za sodelovanje tudi v prihodnje.

Za nami je že druga seja Krajevne skupnosti Brezovica, ki je bila 
12. 11. 2014. Med drugim smo sklenili, da bo 5. decembra, ob 16.00, 
tradicionalna pogostitev krajanov, starih nad 70 let, v gasilskem domu 
na Brezovici. Za prijetno vzdušje bo poskrbel g. Urbančič, nastopili 
pa bodo hip hop plesalci in otroci iz OŠ Brezovica.

Seznanjeni smo bili s problematiko vodotokov na Brezovici. Ob 
letošnjih poplavah se je izkazalo, da je nujno potrebno obnoviti stru-
ge večine grabnov in potokov na Brezovici, še posebej Radenščice. 
V Radni se problem pojavlja že vrsto let, pa vse do danes ni bilo 
nič narejenega. Zato smo problem pred kratkim prijavili pristojni in-
špekciji. Eden izmed večjih projektov v prihodnjem letu bo ureditev 
parkirišča pri cerkvi in povečanje kapacitete pokopališča. Skupaj z 
občino se bomo potrudili, da bomo čim prej uspeli pridobiti po-
trebna zemljišča.

Boris Malovrh,
predsednik KS Brezovica

V Notranjih Goricah smo poprijeli  
za delo

V  Krajevni skupnosti Notranje Gorice – Plešivica smo po ustanovni 
seji sveta takoj poprijeli za delo. Narava je ponovno pokazala 

svojo moč, vendar je bilo našim krajem na srečo v večji meri priza-
nešeno in naši gasilci so opravili le nekaj bolj ali manj preventivnih 
intervencij. Pohvalil bi njihovo odzivnost in požrtvovalno pripravlje-
nost na spopadanje z naravnimi nesrečami, ki nam v težkih trenutkih 
daje vedeti, da nismo sami. 

Trenutno se v občini sprejema proračunski plan za naslednji dve 
leti, pri katerem lahko manjšo vlogo odigramo krajevne skupnosti, 
ki spodbujamo projekte za boljše življenje v naših skupnostih. Ve-
čina proračunskih sredstev je trenutno seveda namenjenih gradnji 
kanalizacije. Vidimo lahko, da se na področju Notranjih Goric veliko 
cest in ulic že asfaltira, večina gradbenih del po glavnih cestah pa 

je v zaključni fazi. Na Gmajni poteka gradnja pločnika, s čimer bo 
bolje poskrbljeno za varnost vedno večjega števila sprehajalcev na 
tistem območju. 

Do konca leta bomo svetniki KS Notranje Gorice – Plešivica sesta-
vili vprašalnik, s katerim bi radi zbrali čim več informacij o potrebah, 
željah in zadovoljstvu bivanja naših krajank in krajanov. Veseli bomo, 
če boste izkoristili možnost, da se sliši tudi vaš glas in se boste na 
anketo odzvali v čim večjem številu. 

Radi bi se vam zahvalili tudi za vaše zaupanje na volitvah. Tru-
dili se bomo, da bo čim več naše energije in znanja uspešno po-
rabljenega za dobro delovanje krajevne skupnosti. Kmalu se bo 
začel december, v katerem vam želimo čim več veselja in lepih 
trenutkov.

Janez Marinčič,
KS Notranje Gorice – Plešivica

Nova predsednica KS Rakitna

Svet KS Rakitna je na konstitutivni seji za novo predsednico iz-
volil Barbaro Kovačič, ki je tudi predsednica Športnega društva 

Rakitna, za podpredsednika pa mojo malenkost. Tako bo delo bolj 
razporejeno.

Gorazd Kovačič,
KS Rakitn
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Čaka nas intenzivno leto �01� 

Čeprav so bile jesenske padavine obilne, smo jih v naši občini 
preživeli skoraj brez večjih poplav in ogrožanja varnosti naših 

občanov. Upamo, da bo vreme naklonjeno našim investicijam, saj 
si prav gotovo vsi želimo črne podlage na cestah, preden zapade 
prvi sneg. Izvajalci intenzivno pripravljajo odseke posameznih cest 
za asfaltiranje. Pred začetkom zime bomo skušali asfaltirati čim več 
glavnih prometnih žil. 

Seveda se bodo gradbena dela pri izgradnji kanalizacije in 
ostale infrastrukture nadaljevala tudi v decembru. Začeli bomo 
lahko s pripravami na priključitev na javno kanalizacijo. Možnost 

priklopa pričakujemo konec februarja ali v začetku marca, ko naj 
bi bila oba sistema pripravljena na poskusno obratovanje. Že 
sedaj je jasno, da nas čaka intenzivno leto 2015, saj moramo 
projekta dokončati in tako upravičiti porabo kohezijskih sred-
stev. Velik zalogaj za občino pa predstavlja tudi vsa ostala infra-
struktura, ki se gradi istočasno s kanalizacijo. Žal se vsem željam 
v tem trenutku ne da ustreči, saj finance tega ne dopuščajo. 
Pri novem proračunu bomo zagotovili sredstva za dokončanje 
kanalizacije in nujne sočasne gradnje vodovodnega sistema in 
javne razsvetljave. 

Marko Čuden,
podžupan
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Srečanje z nekdanjimi učiteljicami  
OŠ Preserje 

V  torek, 4. novembra 2014, so nas v šolski knjižnici obiskale nek-
danje, že upokojene učiteljice OŠ Preserje. Na povabilo so se 

odzvale ga. Cvetka Velikonja, ga. Minka Petrič in ga. Marta Merkun. 
Pod vodstvom ga. Plešnar Pirc smo devetošolci Ana, Maja, Aljaž in 
Nejc z njimi posneli intervju. Bolj kot snemanje intervjuja pa je bilo 
v sončnem opoldnevu pomembno druženje.

Da pa smo lažje primerjali takratne in današnje šolstvo, je bil 
povabljen tudi nekdanji učenec teh učiteljic, g. Jože Božič. Pogovor 

smo začeli z učiteljico, ki je najdlje delovala na naši šoli, z domačin-
ko iz Kamnika pod Krimom, gospo Minko Marijo Petrič. Povedala 
nam je veliko o svojih šolskih letih, ki so bila skromna v primerjavi 
z današnjimi časi. Sledila so vprašanja ga. Cvetki Velikonja, ki se je 
priselila v Preserje, kjer je nato dolga leta poučevala prvošolčke. 
Kot zadnja pa je spregovorila nam, devetošolcem, najbolj znana, 
ga. Marta Merkun. Spominjamo se je kot ene najprijaznejših uči-
teljic 3. razreda in podaljšanega bivanja. Povedala nam je, da je 
pred prihodom na našo šolo poučevala v Domžalah. Nato je nekaj 
anekdot povzel tudi g. Jože Božič. Veliko je govoril predvsem o 
zaupanju učiteljev učencem, kar smo primerjali z današnjimi časi. 
Povabljene pa so s seboj prinesle tudi fotografije in nekaj zvezkov. 
Bili smo osupli nad takratnim lepopisjem. Ob vsem tem so kuharice 
poskrbele, da je bila miza polna dobrot, ob katerih smo se zadržali 
in se razgovorili.

Čudovito je bilo prisluhniti spominom, vtisom in raznim anekdo-
tam. Zahvaljujemo se učiteljicam za odziv, seveda pa velja zahvala 
tudi g. Jožetu Božiču ter nenazadnje še organizatorki srečanja, uči-
teljici ga. Marjani Plešnar Pirc.

Ana Škrbec, Maja Repar, Aljaž Flis in Nejc Bertoncelj,
devetošolci OŠ Preserje

Povezovanje vrtca z okolico

V  vrtcu otroci stvari spoznavajo in raziskujejo skozi izkustvo in 
čutila. Zato je zanje zelo pomembno tudi sodelovanje vrtca z 

ožjo in širšo okolico, kjer se lahko skozi različne dogodke in srečanja 
naučijo marsičesa novega.
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Učenci in učitelji OŠ Preserje  
vas vabimo na slavnostno prireditev,  

s katero bomo obeležili 160-letnico šole  
v našem kraju.

Srečali se bomo 3. decembra 2014, ob 18. uri, v avli šole.
Na prireditvi se nam bodo pridružili tudi gostje,  

s katerimi sodelujemo v mednarodnem projektu Comenius.
Prijazno vabljeni!

OŠ Preserje



KULTURA

V oktobru, mesecu požarne varnosti, smo sodelovali z gasilci PGD 
Notranje Gorice – Plešivica in izvedli evakuacijsko vajo. Otroci so 
z velikim zanimanjem opazovali gasilce, kako vlečejo in sestavljajo 
cevi ter rešujejo v požaru ujete in poškodovane šolarje iz stavbe. 
Največ pozornosti je bilo usmerjene v reševanje telovadnega obroča, 
ki je obtičal na sosednji strehi. S tem so si pogumni gasilci prislužili 
bučen aplavz.

Obiskali smo tudi gasilski dom, kjer so otroci videli čisto pravo 
gasilsko opremo, si nadeli gasilsko čelado, prijeli ročico za gašenje 
in se povzpeli v gasilsko vozilo. 

Medse smo povabili Sama Sveteta in z njim glasbeno raziskovali. 
Samo nam je predstavil izjemno zanimive inštrumente. Eden bolj 
impozantnih je bil vsekakor didžeridu (didgeridoo). Preizkusili smo 
se v igranju na kalimbo, ki je nekakšen afriški prstni klavir. Na koncu 
smo še zaplesali v ritmih bobnov, ki so doneli pod ročicami otrok. 
Za zaključek zabavno-poučnega druženja smo se preizkusili tudi v 
sestavljanju prav posebnih didaktičnih igrač, unikatnih sestavljank, 
ki jih Samo izdeluje sam. Otroci so tako skozi igro spoznavali nove 
svetove in morda v sebi odkrili tudi kak skriti talent.

Hvala PGD Notranje Gorice – Plešivica za odlično pripravljeno eva-
kuacijsko vajo in zanimivo ter prijetno dopoldne v gasilskem domu. 
Zahvala gre tudi Samu Svetetu za pestro glasbeno raziskovanje.

Strokovne delavke enote Notranje Gorice
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FS Rožmarin v oktobru in novembru

Mladinci folklorne skupine Rožmarin smo se 11. oktobra odpravili 
na dvodnevni izlet v Julijske Alpe. Naš cilj je bila koča na Komni, 

z vmesnim postankom na Sedmerih jezerih. Po prespani noči smo 
bili priča čudovitemu sončnemu vzhodu, sledil je krst tistih, ki so bili 
prvič tako visoko. Za konec smo si ogledali še Slap Savica. Ga. Kristina 
Suhadolnik je poskrbela za strokovno vodenje našega izleta in našo 
varnost. Kristina, hvala. Starejši člani pa smo na isti dan sodelovali 
na 1. mednarodnem tekmovanju dvojic v škuljanju. To starodavno 
družabno igro so igrali predvsem na Primorskem, zato smo zaplesali 
Primorske plese iz okolice Trsta.

FS Rožmarin

Požarna vaja na OŠ Preserje

V  sodelovanju s PGD Preserje smo pred jesenskimi počitnicami 
izpeljali požarno vajo. »Zagorelo« je v petek, ob 9.30. Učenci so 

po navodilih učiteljev izpraznili šolo v dveh minutah in na šolskem 
igrišču opazovali gasilsko vajo, v kateri je sodelovalo 36 prostovoljnih 
gasilcev iz šestih občinskih gasilskih društev, s šestimi vozili.

Po opravljeni analizi smo ugotovili, da so bili odzivni čas, potek 
vaje ter evakuacija dobro izvedeni. V prihodnje bomo še sodelovali 
in načrtujemo skupno vajo v primeru potresa.

Andreja Tavčar



»Kranjska« klajmbing s koncertom Alye

Plezalno društvo Grif in Športno plezalno društvo Korenjak sta po-
novno združila moči. Tokrat vabita na tekmovanje v balvanskem 

plezanju, v okviru dobrodelne prireditve za starše otrok z rakom. 
Tekmovanje bo v soboto, 6. decembra, v športnem parku Log, za 
trgovino Mercator. 

Prireditev bo povsem dobrodelnega značaja. Tekmovanja v bal-
vanskem plezanju se bodo lahko brezplačno udeležili vsi, ki poznajo 
osnovna pravila. Vstop na koncert Alye bo prost. Delavnice za otroke 
in starše, ki jih bodo organizirali člani društva Korenjak, bodo prav 
tako dobrodelnega značaja in v duhu prostovoljnih prispevkov. Ves iz- 
kupiček pa bo namenjen za pomoč društvu staršev otrok z rakom. 

Organizator obljublja brezplačno kranjsko klobaso ali ričet za vse 
tekmovalce, spremljevalce in obiskovalce. Za takšno velikodušno po-
tezo so se odločili, ker je december čas obdarovanja in prijaznih gest, 
predvsem pa zato, ker jim je to omogočil Urban Demšar, priznani 
kuhar, ki je mladost preživel v Dragomerju.

Pester program, ki ga bosta zaznamovala glasbeni koncert Alye 
s skupino in tekmovanje v balvanskem plezanju za otroke, bodo 
spremljale delavnice ročnih spretnosti za otroke in odrasle. Med njimi 
velja posebej omeniti delavnice poslikave obraza, manikiranja nohtov, 
izdelovanja angelčkov, Miklavžev in parkljev.

Veliki koncert Alye s skupino se bo začel z nastopom predskupine 
3soms, ki jo sestavljajo dve dekleti in en fant. Po koncertu pa bo 
mogoče Alyo zaprositi za avtogram, fotografijo z njo ali pa kupiti 
njen novi CD. 

Srečelov, v katerem bo prinesla dobitek vsaka druga srečka, bo 
organiziralo društvo Jonatan, ki bo z izkupičkom lahko še bolj po-
magalo staršem bolnih otrok.

Tekmovanje v balvanskem plezanju za otroke se bo začelo s kva-
lifikacijami, ob 13. uri. V finalni del tekmovanja, ki bo med 20. in 22. 
uro, se bo uvrstilo štirideset otrok, po deset iz vsake kategorije. Vsi 
finalisti bodo prejeli praktične nagrade, najboljši trije iz vsake kate-
gorije medalje, vsi zmagovalci pa pokal in vrednostni bon.

ŠD Korenjak

Odbojkarji z novim imenom odločno 
v �. državni ligi 

Po uspešno zaključeni sezoni 2013/2014 v 2. državni odbojkarski 
ligi so se odbojkarji Špan Brezovica na novo sezono pripravljali že 

od začetka avgusta. Glede na presenetljivo visoko 4. mesto v lanski 
sezoni, bodo v tej sezoni igralci in strokovni štab naredili vse, da bi to 
uvrstitev vsaj ponovili ali celo izboljšali. Tudi pričakovanja za uvrstitev 
tik pod vrhom niso nerealna. Ekipi so se pridružili trije novi igralci. 

Jošt Novljan se je po večletnem igranju v 1. ligi v Kamniku, vrnil v 
domače društvo, Miha Pungerl, ki se je po nekaj letih ponovno odločil 
za igranje tekmovalne odbojke (član ekipe Brezovice, ki je pred leti 
osvojila kadetski in mladinski državni naslov) in Timotej Majcenovič 
Zuka, ki je iz Šempetra v Savinjski dolini prišel študirat v Ljubljano 
in se pridružil Brezovčanom. Strokovni štab in drugi igralci so isti kot 
ob zaključku zadnje sezone. 

Prvo uradno tekmo v tej sezoni je ekipa Špan Brezovica odigrala 
v soboto, 18. 10. 2014, s Hočami, ki so v lanski sezoni prav ob koncu 
zaostali za našimi fanti in osvojili 5. mesto. Tokrat so bili Hočani na 
domačem igrišču premalo kvalitetni za okrepljene Brezovčane, ki 
so zmagali z rezultatom 3 : 1. Naslednje gostovanje Brezovčanov 
se je v Žužemberku končalo z istim rezultatom in zaradi zelo dobre 
igre tudi s še eno pomembno zmago. Prvo domačo tekmo je ekipa 
Špan Brezovica odigrala v soboto, 8. 11. 2014, z ekipo SIP Šempe-
ter, ki je resen kandidat za osvojitev 1. mesta in povratek v 1. DOL. 
Brezovčani, predvsem pa nekateri ključni domači igralci, so zaigrali 
malce pod svojimi zmožnostmi in odlični gostje so, po sicer dokaj 
izenačeni igri (vsi trije nizi na 21), odnesli zmago in točke (0 : 3) v 
Savinjsko dolino. 

V času nastajanja članka so se Brezovčani z zmago 3 : 0 vrnili tudi 
iz Mokronoga, le nekaj dni pred izidom Barjanskega lista pa so doma 
igrali z Murexinom.

Vljudno vabljeni na domače tekme, ki jih ekipa Špan Brezovica 
igra ob sobotah, ob 18. uri, v športni dvorani Balon Duol. Razpored 
tekem si lahko ogledate na www.odbojka.si/uradna tekmovanja/čla-
ni-DOL/2.DOL-moški

Damjan Marinko, 
ŠD Brezovica

Ajda Zupančič osvojila �. mesto  
v Varaždinu

Na minulem odprtem savate prvenstvu v francoskem boksu, ki 
je potekalo 18. oktobra, v Varaždinu na Hrvaškem, je članica 

Športnega društva Živ - Žav, ki deluje pod okriljem Savate zveze 
Slovenije, osvojila mednarodno odličje. 

Za Ajdo Zupančič, mlado in perspektivno savate borko, je bil to 
krstni nastop na mednarodnem tekmovanju. V kategoriji kadetinj do 
55 kg je osvojila odlično 3. mesto. Ajda je tako upravičila zaupanje 
svoje trenerske ekipe in Savate zveze Slovenije ter poleg novih izku-
šenj pokazala, da bo potrebno nanjo v prihodnje še kako računati. 
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Savate (izgovorjava savat) je francoska borilna veščina z 200-letno 
zgodovino, znana pod imenom francoski boks. Pri športni borbi se 
uporabljajo kontrolirani udarci in brce. Bistvo savata je igrivost, ki te-
melji na konstantnem grajenju napada ter spremljanju in sodelovanju 
s soborcem. Spodbuja se konstruktivnost, tehnika in estetiko pred 
močjo. Tako je vadba primerna za fante kot dekleta, saj se oddaljuje 
od nasilja in spodbuja igrivost. 

Za kvalitetno delo in razvoj bork in borcev je v Športnem društvu 
Živ - Žav zaslužna Marina Dobnik, profesorica športne vzgoje in dok-
torska študentka aplikativne kineziologije s področja elementarnih 
gibalnih vzorcev, v povezavi s poškodbami otrok in mladostnikov. 
Marina tekmovalne in trenerske izkušnje ter znanje prenaša na mlajše 
borce in borke ter v okviru društva s kineziološkimi prijemi skrbi tudi 
za rekreacijo starejših članov društva. 

V ŠD Živ - Žav pa ne bomo počivali, saj se naši člani pripravljajo 
na zaključno državno prvenstvo v savatu decembra. 

Sašo Kos
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Teniški klub Bobi čestita svojim 
tekmovalcem za uspešne nastope  

na državnih teniških turnirjih! 

Savate (izgovorjava savat)  
je francoska borilna veščina  

z 200-letno zgodovino, znana  
pod imenom francoski boks.

Avtobus 19 b  
spet po stari trasi

Cesta Podpeč – Črna vas je asfaltirana  
in s 1. 12. 2014 bo linija 19 b  

ponovno začela voziti po  
svoji običajni trasi. 



V SPOMIN ŽUPNIKU 
JOŽETU GREGORIČU

Oktobra nas je nepričakovano zapustil brezoviški žu-
pnik Jože Gregorič. K nam je prišel avgusta leta 2012 

in hitro postal izjemno priljubljen med farani in občani. Jože 
Gregorič je s svojo odprtostjo, gostoljubnostjo in pomočjo obogatil 
celotno skupnost. Farani so ga imeli preprosto radi. Aktivno si je 
prizadeval tudi pri prenovi farne cerkve in nakupu novih orgel 
ter sodeloval pri dobrodelnih prireditvah, organiziranih prav v ta 
namen. 

Kako izjemen je bil Jože Gregorič in kako močan vtis je pustil 
na ljudeh, so strnili župan Metod Ropret, Jožetovi starši in župljani 
iz Logatca in Brezovice. 

Življenje je končna pot. Že ko stopimo nanjo vemo, da jo bomo 
enkrat dokončno prehodili. Le kdaj je njen konec in kako dolgo 
bomo na njej, ne vemo. A na svoji poti premagujemo ovire, pre-
življamo srečna in žalostna obdobja, na njej srečujemo najrazlič-
nejše ljudi. Vendar le redko naletimo na tako skromne, prijazne, 
potrpežljive, vedre in energije polne ljudi, kot si bil ti, Jože. 

Še posebej v negotovih časih, kot so današnji, takšne ljudi tako 
zelo potrebujemo, žal pa jih zelo redko srečamo in predvsem 
mnogokrat premalo cenimo. A kljub izjemni energiji in najboljši 
volji o nekaterih stvareh v življenju ne odločamo sami. Usojeno 
nam je in usoda je mnogokrat neizprosna. Ne šteje značaj, ne 
štejejo dobra dela ali misli, še manj denar ali bogastvo, na koncu 
se vsak popolnoma sam, največkrat nemočen, sooči le s svojo 
usodo. 

Kako zelo drugače bi živeli ali ravnali, če bi jo poznali. Tako pa 
smo primorani sprejemati odločitve, načrtovati prihodnost, ne 
vedoč, kakšna in predvsem, kako dolga bo. Vse prerado se zgo-
di, da nam tako kot tebi, časa zmanjka. Izjemna lastnost dobrih 
ljudi, in sodil si mednje, je, da del svoje življenjske energije, poleg 
poklica namenijo okolici, lokalni skupnosti, družbi. To so ljudje, ki 
vidijo, želijo, zmorejo in premikajo.

Nekaj tisoč kilometrov od doma me je doseglo sporočilo, da se 
spopadaš s hudo boleznijo. Deževala so sporočila naših občanov, 
tvojih faranov, polna upanja, dobrih misli in želja, molitev. A vse 
po-božne prošnje faranov niso bile dovolj. Prišlo je sporočilo, ki 
je ugas-nilo vsa upanja. Dobro se spominjam sporočila svojega 
sodelavca: »Zakaj vedno najboljši?« je zapisal. Kako žalostno in 
krivično.

Dobri dve leti si služboval v naši župniji. Z zanimanjem in ra-
dovednostjo smo spremljali tvoj prihod. A z vsakim dnem smo, 
kljub tvojemu posebnemu, marsikdaj hudomušnemu, a vedno 
prijaznemu in odkritemu načinu službovanja, spoznavali kako 
plemenitega in dobrega župnika imamo.

Postal si, kot pravi župnik tudi mora, pomemben del naše lo-
kalne skupnosti. Družbeno angažiran, zazrt v prihodnost, poln 
idej in načrtov ter, najpomembneje, izjemno sprejet med svojimi 
farani.

Odrasli včasih iz različnih razlogov izkrivljamo pravo podobo. 
Otroci tega ne počno. Prav otroci in njihovo neizmerno navduše-
nje nad tvojim načinom prenašanja božjega izročila, so najboljši 
indikator tvojega dela in nesebičnega razdajanja. Ogromno in 
brezpogojno si dajal, žal je na koncu zmanjkalo zate.

Pretirano bi bilo, če bi zapisal, da izgubljam prijatelja, saj sva 
za to vendarle imela premalo časa. A najina srečanja so bila  

vedno prav takšna, prijatelj-
ska, prijetna, odkrita in spon-
tana. In vedno so se končala 
z isto temo. Združevala naju 
je skupna ljubezen do športa 
in vedno sva našla čas, da sva 
spregovorila tudi o tej, tebi 
tako ljubi, dejavnosti. 

Danes izgubljamo vsi. Tež-
ko si predstavljamo, kdo in 
kako bo zapolnil praznino, ki 
ostaja za tabo. Težko razume-
mo in še težje sprejmemo, da 
te nekdo potrebuje bolj od 
nas. A tudi to bomo morali. 
Kljub vsej žalosti pa ostajamo 

neizmerno ponosni, da si prav Brezovico, kraj, ki si mu ogromno 
dal in kraj, ki te je tako vzljubil, izbral za svoj zadnji dom. Od 
prvega dne si bil naš, zdaj ostajaš naš za vedno.

Iskrena hvala za tvoje nesebično delo in izjemen prispevek k raz-
voju župnije in lokalne skupnosti. Zaradi ljudi, kot si ti, je ta svet 
boljši.

Poslavljam se od tebe v imenu vseh občanov občine Brezovi-
ca. Mirno počivaj svoj pokoj in naj ti bo lahka, domača, brezoviška 
zemlja.

Metod Ropret,
župan
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Zahvala staršev g. Jožeta Gregoriča 

Ob smrti najinega sina in vašega župnika Jožeta bi rada izrekla 
nekaj iskrenih zahval.

Najprej se zahvaljujeva članom ŽPS in GS, posebej g. Andre-
ju Kuneju za vso dolgoletno skrb, pomoč in oporo, v zadnjih 
tednih pa tudi za prevzem odgovornosti. V najtežjih trenutkih 
odhajanja najinega sina sta nam stala ob strani s svojo pristno 
človeško bližino Alenka in Jošt Klemenc. Ni bila prezrta velika 
skrb in požrtvovalnost pri mašah in v pisarni za kar gre zahva-
la Damjanu in Tomažu. G. dekanu p. Marjanu Čudnu za skrb 
pri organizaciji pogreba, predvsem pa za globoke, sočutne in 
vzpodbudne besede. Pomožnemu škofu dr. Antonu Jamniku 
zahvala za vodenje pogrebne slovesnosti, vsem sobratom pa 
za vse molitve in darovane maše. Hvala vsem predstavnikom 
delujočih skupnosti v župniji, vsem molivcem, ki ste in še prosite 
za Jožeta ter vsem posameznikom, ki ste dodali kamenček v mo-
zaik bolečega slovesa. Da smo se od Jožeta lahko poslovili tako 
dostojanstveno, je bila potrebna dobra organizacija prometa, 
ljudi in sprevoda, zato zahvala gasilcem vseh društev, krasilkam 
za okrasitev cerk-ve, pevcem za pesmi, ki so mu bile pri srcu 
in govornikom za iskrene zahvale njegovega dela. Zahvala tudi 
Izidorju Zidarju za ozvočenje slovesnosti, pogrebnima službama 
Pieta in Vrhovec, ter podjetju Špan d.o.o. za organizirani parkirni 
prostor.

Nazadnje pa se vsem faranom in vsakemu posebej iskreno 
zahvaljujeva, da ste Jožeta s tako naklonjenostjo sprejeli medse 
in ga obdajali z dobroto in veseljem. Hvaležna bova, če ga boste 
še naprej ohranjali v molitvi.

Ana in Jože Gregorič



Mladina PGD Preserje z novo 
hudomušno predstavo 

Po dveh letih od prve uspešnice Dan za gasilsko vajo, mladina 
PGD Preserje premierno predstavlja novo hudomušno predstavo, 

z naslovom Gasilci v mestu sanj. Tako rekoč komedija za vse gene-
racije, od mladih do mladih po srcu, na humoren način predstavlja 
malo mesto, Mesto sanj in vse njegove vsakodnevne težave. V mestu 
sta pristna italijanska kavarna in trgovina, rdeča nit predstave pa so 
seveda domači gasilci, ki s svojimi preprostimi, včasih neresnimi, a 
učinkovitimi rešitvami, poleg požarov rešujejo tudi krizo sodobnega 
sveta. Za vas bomo predstavo uprizorili v petek, 2. 1. 2015, ob 18. uri, 
v kulturnem domu Podpeč. Pred predstavo bomo zbirali prostovoljne 
prispevke. Vljudno vabljeni!

Mladina PGD Preserje

1000 igrač za otroke v Turčiji

Na pobudo očeta naših dveh učenk, gospoda Milana Ho-
ste, ki že drugo leto dela v jugovzhodni Aziji, v mestu 

Diyarbakir, smo organizirali humanitarno akcijo zbiranja igrač. 
Milan Hosta pomaga otrokom in mladim, večinoma kurdske 
narodnosti, da se skozi šport naučijo nenasilne komunikaci-
je, sodelovanja in discipline pri učenju. V mnogih razredih je 
tudi do petdeset učencev, pogoji za delo so slabi. Regijo je 
v zadnjih mesecih preplavilo 3 milijone beguncev, ki so se 
umaknili pred posledicami vojne v sosednji Siriji. 

Pred jesenskimi počitnicami smo zbrali več kot 1000 (tisoč!) 
različnih igrač: mehkih in plišastih za »crkljanje« in igranje, 12 

velikih škatel didaktičnih iger, žog, avtomobilčkov, transformerjev, 
kock, torbic, nahrbtnikov, barvic, barvnih kred, voščenk, zvezkov, 
igračk za najmlajše, kartonk, pobarvank, posodic, barbik, dojenčkov 
in punčk, plastičnih živalic. Z našo pomočjo bo tako kakšen dan 
veselejši in noč lažja. 

Zahvaljujemo se vsem staršem in delavcem šole, ki so se z otroki 
pogovorili, jih vzpodbudili in jim pomagali. O naši akciji lahko pre-
berete tudi na spletu, v arhivu Infodroma, mladinske oddaje TV Slo-
venija, ki so jo na naši šoli posneli 23. oktobra, in v arhivu Tednika, 
ki je bil na sporedu 27. oktobra. 

Polona Raušl
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Bogu smo neskončno hvaležni, da je iz naše župnije izšel tako 
izjemen človek in nenadomestljiv duhovnik. Nagovarjala in 

izzivala nas je tvoja vedrina, veselje velikonočnega kristjana. V 
ljudeh, s katerimi si se srečeval, si pustil neizbrisne sledi, ki na 
poseben način spodbujajo k osebni in duhovni rasti.

Tvoje prizadevanje je bilo kazati pot h Kristusu, v središče 
vere, v življenje v polnosti. Verujemo, da to izpolnitev življenja 
že uživaš v Bogu, saj si kot novomašnik vzkliknil: «Gospod, ti si 
moj delež in moje veselje.« 

Dragi Jože, dragi Joxy, zbogom. Veselimo se ponovnega sre-
čanja s teboj v večnosti.

Župnija Logatec

Bil je del nas 

Le Gospod je vedel za smisel in namen njegovega poslanstva. 
Tako srčno in z ljubeznijo, kot je Jože živel novomašno geslo, 

tako predano je do vsakega izmed nas prinašal veselje ljubezni 
brez konca. Njegova bogata zemeljska pot je bila namenjena 
pričevanju, ki smo ga ljudje velikokrat težko razumeli, še težje 
pa sprejemali. V hvaležnosti za vsak trenutek darovane ljubezni 
in milosti, da smo smeli biti ob tebi vsaj delček poti, za katero 
si pričal. Jože, iskrena hvala. 

Župnija Brezovica



S koledarjem gasilk za dobrodelnost

Letos smo članice A PGD Kamnik pod Krimom pripravile prav po-
seben koledar, koledar »Gasilke 2015« za vse simpatizerje, ki radi 

pomagate z dobrosrčnostjo.
Del pridobljenih sredstev od vsakega prodanega koledarja bomo 

namenile prizadetim ob nedavnih poplavah, preostanek pa za do-
končanje fasade našega gasilskega doma v Kamniku pod Krimom. 
Cena izvoda koledarja (ne glede na količino) je 10 EUR. Gasilke se 
priporočamo za naročilo, za vse dodatne informacije pa lahko po-
kličete Majo Lenarčič, na 040/215-112 ali ji pišete na maya.lenarcic@
gmail.com.

Na pomoč!
PGD Kamnik pod Krimom

Veterani policije so se zahvalili  
družini Rozman

Osamosvojitvena vojna ni obšla občine Brezovica in tudi ne Kam-
nika pod Krimom. Iz teh krajev so prihajali pripadniki Teritorialne 

obrambe (TO) in rezervni miličniki. 
Že pred osamosvojitveno vojno smo se miličniki in teritorialci po-

vezali z zaupanja vrednimi ljudmi, ki smo jih organizirali v enkratno 
tajno organizacijo Manevrske strukture narodne zaščite (MSNZ). Po 
17. 5. 1990 smo skupaj začeli skrbeti za oborožitev, ki sta jo Sloveniji 
odvzela slovenska generala v nekdanji TO Ivan Hočevar in Drago 

Ožbolt, pod pretvezo slabo varovanih skladišč z zahtevo, da se pre-
mesti v skladišča JLA. 

V času vojne je bila Posebna enota milice (PEM) izredno mobilna 
in prisotna na vseh lokacijah, kjer je bila potrebna. Stalno je varovala 
strogi center Ljubljane, objekte kot so PTT, Vodovod in Elektro centra-
le s transformatorji, kjer smo omogočili pristojnim odklapljati elektri-
ko, telefonijo in vodo kasarnam. Pametno, hrabro, prisebno, v skladu 
s stroko in z mislijo, da Ljubljana z okolico ne bo uničena, z najmanj 
žrtvami in gospodarsko škodo, sva s komandantom 5. pokrajine Miho 
Butaro in vsemi našimi sodelavci pripeljala tanke z Brnika nazaj na 
Vrhniko in nato v Koper, kjer so zadnji vojaki JLA zapustili Slovenijo. 
Takrat mi je pripadla čast, da sem enoto PEM takoj naslednji dan 
postrojil skupaj z enoto TO, ob svečanosti na koprskem pomolu. 

Da smo to dosegli skupaj z državljani in krajani, je bilo potreb-
no zagotoviti zadostno količino orožja. Takratni miličniki in terito-
rialci smo ga dali v hrambo zaupnim ljudem. V začetku leta 1991 
sem izbral lokacijo v bivšem Zastava avtu, na Tržaški cesti 133, za 
katerega je skrbel domoljub, direktor servisov Miran Košir. Marca 
istega leta sem izbral še lokacijo pri družini Rozman, v Kamniku 
pod Krimom 143. Z Janezom in miličniki smo poskrbeli, da je bila 
kar tretjina enote preskrbljena z rezervno oborožitvijo, od kratko, 
dolgocevnega orožja, bomb in proti oklepnih sredstev. Za varnost 
sta skrbela Magda in Janez Rozman, kratek čas tudi Magdina sestra 
Marjeta Leskovšek. 

Na širšem ljubljanskem območju je bilo takrat 55 tajnih skladišč, 
tudi dokumentacije, ki jih danes vodijo upravne enote. 

Vsem hraniteljem orožja se želi Policijsko veteransko društvo Se-
ver na simbolen način zahvaliti. V torek, 28. 10. 2014, je bila zato 
pri družini Rozman v Kamniku pod Krimom, spominska svečanost 
z odkritjem spominskega obeležja hraniteljem orožja. Svečanosti so 
se udeležili krajani Kamnika pod Krimom, občine Brezovica, veterani 
policije, delegacije Policijske postaje Ljubljana Vič, Policijske uprave 
Ljubljana, Specialne policijske enote, Ministrstva za notranje zadeve 
in Ministrstva za obrambo, Zveze veteranov vojne za Slovenijo, Zdru-
ženja slovenskih častnikov, OŠ Preserje, občine Hrastnik z županom 
Miranom Jeričem, župan občine Brezovica Metod Ropret in tudi bi-
vši predsednik R Slovenije dr. Danilo Türk. Ob kulturnem programu 
sva prisotne nagovorila s predsednikom Policijskega veteranskega 
društva Sever Ljubljana, Emerikom Peterko. Slovesnost sta popestrila 
recitatorka Maja Repar in harmonikar Mark Petrič z OŠ Preserje ter 
kvartet Policijske godbe. Po slovesnosti smo ob izvedbi uslug gostilne 
Košir obujali spomine na takratne dogodke.

Ključne besede in misli so bile usmerjene veteranom, prijateljem, 
osamosvojiteljem, vam, drage krajanke in krajani. Še posebna zahvala 
družini Rozman za pogumno dejanje.

Stane Leskovšek
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Zagorela tovarna v Podpeči,  
intervenirali gasilci z Iga in Brezovice

A brez skrbi, šlo je le za medobčinsko reševalno vajo Gasilskih 
zvez Brezovica in Ig. Njen namen je bil preveriti pripravljenost 

in odzivnost ter usposobljenost operativnih gasilcev. V intervenciji  
je sodelovalo kar 87 gasilcev iz ižanske in brezoviške gasilske zveze 
(5 društev z Brezovice in 4 z Iga). Pripeljali so se s 23 gasilskim vozili 
in avtocisternami, v vaji pa je bilo udeleženih tudi 20 gasilcev bolni-
čarjev in reševalni pes. Vajo je vodil Matija Zalar, poveljnik PGD Jezero. 
Celotno vajo so pripravili na podlagi predpostavke, da je v tovarni 
prišlo do prašne eksplozije, ki se je razvila v požar, ter da so v gorečem 
objektu ujeti tudi ljudje. 19 ponesrečencev so morali rešiti iz stavbe 
in pravilno oskrbeti ranjene. Sedemnajst so jih uspeli rešiti, dva pa sta 
žal podlegla ognjenim zubljem oziroma zastrupitvi z dimom. Gasilci 
so morali obenem omejiti in preprečiti razvoj požara. 

Po uspešno opravljeni intervenciji so se vsi sodelujoči zbrali pred 
gasilskim domom v Podpeči, kjer sta gasilcem čestitala oba župana 
in obenem poudarila pomen povezovanja in sodelovanja med so-
sednjimi gasilskimi zvezami v primeru naravnih in drugih nesreč. V 
imenu gostiteljice, Gasilske zveze Brezovica je zbrane pozdravil tudi 
predsednik, Marko Susman. 

Dogodek se je zaključil s slavnostim podpisom dogovora o medse-
bojnem sodelovanju obeh občin in gasilskih zvez, ki so ga podpisali 
oba župana in oba predsednika zvez. Z dogovorom so se gasilci in 
občini še bolj povezali in utrdili medsebojne prijateljske vezi. 

Vesna Novak

Izleti PD Podpeč – Preserje v letu �01�
Januar
4. 1. 2015 – Kalški greben, D 
11. 1. 2015 – Dražgoše, D 
18. 1. 2015 – Ostrež – Polšnik, D 
25. 1. 2015 – Veliki Draški vrh, D

Februar 
1. 2. 2015 – Grintovec, D 
8. 2. 2015 – Mrežce, D 
15. 2. 2015 – Velika planina, D 
22. 2. 2015 – Lipanski vrh, D 

Marec 
1. 3. 2015 – Sv. Miklavž, Grmače, Zgornja Slivna, D
8. 3. 2015 – Čemšeniška planina, A 
15. 3. 2015 – Stolpnik – Konjiška gora, A 
22. 3. 2015 – Stol, D 
29. 3. 2015 – Vransko, Št. Jošt, Smolnik, A 

April 
6. 4. 2015 – Mrzlica, A 
12. 4. 2015 – Kozji vrh, A
19. 4. 2015 – Špilk, A
25. 4.- 1. 5. 2015 – Hvar – Hrvaška, A

Maj 
1. 5. 2015 – Srečanje na Krimu 
3. 5. 2015 – Ljubelj, Zelenica, Veliki vrh, A 
10. 5. 2015 – Krevl, A 
17. 5. 2015 – Srečanje planincev MDO Notranjske 
24. 5. 2015 – Soška pot, A 
30. in 31. 5. 2015 – Opatijska planinska pot – Hrvaška, A 

Junij 
7. 6. 2015 – Vodiška planina, A 
13. 6. 2015 – Mlinarjev spominski pohod na Krim, A 
14. 6. 2015 – Soriška planina, Lajnar, A 
21. 6. 2015 – Svinjak, A 
25. 6. – 28. 6. 2015 – Pohorje, od Maribora do Slovenj Gradca, A 

Julij 
4. 7- 11. 7. 2015 – Tabor mladih planincev
5. 7. 2015 – Lipanski vrh, A 
11. 7/12. 7. 2015 – Rjavina in Vrbanove Špice, B
18./19. 7. 2015 – Planjava, Turska gora, Rinke, Skuta, B 
26. 7. 2015 – Lučka Brana (Baba), B
30. 7. – 9. 8. 2015 – Pireneji, Španija 
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Štefanov tarok turnir
Gasilci PGD Brezovici pod Krimom vabijo  

na tradicionalni Štefanov tarok turnir, ki bo v petek, 
26. 12. 2014, ob 15.00, v Gasilskem domu  

na Dolenji Brezovici.
Prijave: v gasilskem domu, na dan turnirja,  

do 15. ure.
Dodatne informacije dobite pri Mihi Suhadolniku, 

na tel.: 031/353-793.



Avgust 
1./2. 8. 2015 – Jalovec, B 
9. 8. 2015 – Kamniška bela, Šraj peski, Korošica, Repov Kot, C 
15./16. 8. 2015 – Kokrska in Jezerska Kočna, B 
22./23. 8. 2015 – Petzeck, Avstrija, A-B 
30. 8. 2015 – Amariana, Italija, B 

September 
6. 9. 2015 – Grintovec čez Dolge stene, C
12./13. 9. 2015 – Tolminski Kuk – Podrta gora, B 
20. 9. 2015 – Družinski pohod na Krim 
27. 9. 2015 – Storžič, A 

Oktober 
4.10.2015 – Stegovnik, A-B
11. 10. 2015 – Pugled pri starem Logu, A
18. 10. 2015 – Ciprnik, B
25. 10. 2015 – Goljava, A

November
8. 11. 2015 – Podljubelj, Planina, Korošica, A 
15. 11. 2015 – Jelenk, Jagršče, Šebrelje, A 
22. 11. 2015 – Govekarjev vrh, A
29. 11. 2015 – Porezen, A

December 
6. 12. 2015 – Mala Gora, A
13. 12. 2014 – Racna gora, A 
20. 12. 2015 – Javornik – zimski pohod, D 

A – Lahka letna tura, B – Težka kopna tura, lažje brezpotje, D – Lahka 
zimska tura, C – Zahtevno brezpotje

Planinsko društvo si pridržuje pravico do spremembe datumov 
izletov. Pisne prijave za udeležbo na izletih sprejemamo do 3 dni 
pred izletom.

Izlet na Kopitnik

Veteran in člani gremo v sredo, 3. decembra, ob 7. uri, na Kopi-
tnik. Peljali se bomo do Zidanega mostu in od tam odšli do koče na 
Kopitniku, po krajšem postanku pa še do koče na Gorah. Skupno bo 
približno 4 ure hoje. Cena izleta je 15 EUR. 

Prijave do ponedeljka, 1. 12. 2014, zbira Marko Goršič, na 041/795 
-006 (v večernih urah).

Izlet na Gorenjo Trebušo 

V nedeljo, 7. decembra, ob 7. uri, gremo na Gorenjo Trebušo, Voj-
sko in na obisk partizanske tiskarne Slovenija. Z avtobusom se bomo 
odpeljali skozi Dolenjo Trebušo ob Idrijci do Gorenje Trebuše, od 
koder se bomo odpravili proti Vojskemu in naprej do Partizanske 
tiskarne Slovenija. Skupaj bo 3 - 4 ure hoje. Cena izleta je 15 EUR. 
Prijave do četrtka, 4. 12. 2014, zbira Marko Goršič, na 041/795-006 
(v večernih urah).

Izlet na Mirno Goro

V nedeljo, 14. decembra, ob 7. uri, gremo na Mirno goro.  
Izhodišče bo kraj Vrčice, od koder se bomo podali na Mirno goro, 
najvišji vrh Bele Krajine. Hoje bo slabe 4 ure. Cena prevoza je  
15 EUR. Prijave do četrtka, 11. 12. 2014, zbira Goran, na 041/502-
897.
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Hotel na Rakitni praznuje � leta

Hotel na Rakitni, zaenkrat edini hotel v Občini Brezovica, je vrata svojih 7 sob 
in 3 apartmajev odprl konec oktobra leta 2010. Meta Šimenko se s hčerko 

Katjo, sinom Timom in celotno ekipo trudi, da hotelski gostje uživajo v kulinarični 
ponudbi ter zanimivih pohodniških, kolesarskih in drugih izletih.  

Cilji, ki si jih je Meta zastavila ob odprtju hotela, se zaradi krize in birokratskih 
ovir zdaj uresničujejo zgolj s polovičnim tempom. Večina gostov na Rakitno 
pride poleti, večina preko največjega portala za rezervacije namestitev na svetu, 
booking.com. Ker ima hotel Rakitna na booking.com visoko oceno, v povprečju 
7,9/10, se gostje pogosto vračajo, hkrati pa hotel priporočajo tudi svojim prija-
teljem in znancem. V hotelu večkrat potekajo tudi team buildingi in poroke.

Sicer pa je načrtov za prihodnost v hotelu Rakitna precej. Tako bi radi v pri-
hodnje postavili pomol za kopanje v jezeru ter ponudbo dopolnili z ordinacijo 
alternativnih ved, fizioterapije in masaž. Pozimi bi radi po zgledu avstrijskega 
Bad Kleinkirchheima uredili tekaške proge, če bodo dopuščala finančna sredstva, 
pa celo manjše smučišče. 

Prečudovita narava na Rakitno pripelje marsikaterega turista, ki se tako zaradi 
naravnih danosti kot tudi pestre ponudbe v hotelu Rakitna, še večkrat vrne v 
ta srednjegorski biser občine Brezovica. 

Kontakt



Izlet na Javornik in Čelkov vrh

V nedeljo, 21. decembra, ob 7. uri, gremo na Javornik in Čelkov 
vrh. Iz Strmeca se bomo odpravili preko Čelkovega vrha do planinske 
koče na Javorniku. Hoje bo cca. 3 ure. Na Javorniku bo krajši počitek in 
srečanje z udeleženci tradicionalnega zimskega pohoda na Javornik. 
Cena prevoza je 15 EUR. 

Prijave do četrtka, 20. 12. 2014, zbira Marko Goršič, na 041/795 
-006 (v večernih urah). 

Ogled ladje Costa Magica v Benetkah

V   nedeljo, 19. oktobra, smo se zgodaj zjutraj odpravili v Benetke, 
na ogled luksuzne potniške ladje Costa Magica. Ogled smo morali 

zaradi velikega zanimanja rezervirati že julija. Preden smo sploh lahko 
vstopili na ladjo, so natančno pregledali osebne dokumente, prtljago 
in vsakega posebej slikali. Na ladji nas je pričakal vodič, ki nam je 
razkazal prostore in opisal življenje na ladji. Costa Magica sprejme 
3470 potnikov in 1027 članov posadke, ima 13 potniških palub, lah-
ko bi rekli, da je pravo plavajoče mesto. Po končanem ogledu so 
nam postregli kosilo. Po kosilu smo zapustili ladjo in na vrsti je bili 
voden ogled Benetk. Precej utrujeni smo v pozno zvečer prispeli v 
Ljubljano. Mogoče pa se bo kdo odločil za križarjenje z ladjo, saj je 
to poseben užitek.

Metka Marinčič,
DU Notranje Gorice – Plešivica

Zbiranje oblačil za Zvezo prijateljev 
mladine

V   oktobru smo občani Brezovice že drugič letos zavihali rokave 
in zbrali tekstilne izdelke za Zvezo prijateljev mladine Slovenije. 

Akcijo smo poskusno izvedli februarja, jeseni pa je potekala v tednu 
od 20. do 24. oktobra. Obakrat smo zbrali za skoraj poln kombi oblačil, 
obutve, posteljnine, plišastih igrač, zaves, brisač in drugih tekstilnih 
izdelkov, ki so v omarah po večini ležali brez prave uporabne vre-
dnosti. Zdaj smo jim tako rekoč vdihnili novo življenje v družinah, ki 
si teh osnovnih stvari ne morejo privoščiti ali pa so bile uničene v 
naravnih ujmah. Akcija poteka v sodelovanju s spletnim daritvenim 
oglasnikom Podarimo.si (ki skrbi za odvoz), KUD Janez Jalen pa je 
obakrat nesebično pomagalo pri organizaciji. Hvala vsem, ki ste si 

vzeli čas, pobrskali po omarah in pripeljali stvari v Zadružni dom v 
Notranjih Goricah. Glede na odzive zna biti, da akcija postane tra-
dicionalna :-) 

občanki Mojca Pristavec Đogić in Justina Rogelj

Čarovniški ples z lučkami

V   Chuck Mal:u je bila letošnja noč čarovnic zelo pravljična. Vi-
linka Nike in gozdna vila Polona sta popeljali otroke v pravljični 

svet domišljije,jih s pravljico spodbudili h gibanju in učenju jogijskih 
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položajev. Medtem je imela druga skupina otrok v sosednji dvorani 
pravcati boksarski dvoboj pod budnim očesom coprnika Martina, 
kjer se je razkrila moč in plemenitost slehernega mladega čarovnika. 
Dogodek smo zaključili z izdelavo vilinskih lučk, kjer smo porabili 
ogromno bleščic, rož in tekočine, ki se sveti v temi. Imeli smo se 
krasno. Na brezplačen dogodek smo sprejeli okoli 30 otrok, starosti 
od 3 do 9 let.

Otroci, bi kaj zanimivega počeli med novoletnimi 
počitnicami?

Tudi letos bomo poskrbeli za varstvo otrok. Med 29. in 31.decem-
brom vabimo otroke, od 3. do 10. let na športno - ustvarjalno 

prednovoletno varstvo. Čakajo nas športne igre in osnove boksa, joga 
skozi pravljice in igro, ustvarjanje za pripravo na Silvestrovo (veliiiko 
bleščic), bralne urice, lego kocke in še veliko drugega. 

Ure: od 8.00 do 15.00 

Kje: Chuck Mal:, Tržaška 330 (zraven gostilne Pri Gorjancu)

Cena: odvisna od paketa! (povprašaj)

Prijave in informacije na tel.: 040/221-527 (Mina), info@
chuckmal.si ali na FB strani.

Ekipa Chuck Mal

Sv. Martin se je izkazal

Ja, ja, pa Bojan in Milan tudi. Kdo bi si mislil, da 
ima sv. Martin takšno moč, da smo veseli Tuli-

pani pri proslavljanju njegovega goda na turistični 
kmetiji Kisovec pozabili na čas. In za to pozabo 
niso bili krivi le dobra jedača in pijača, temveč tudi 
omenjena godca. Prav zanima me, za kolikšen de-
lež naše »časovne pozabe« je zaslužen sv. Martin, 

kolikšen delež pa pripada godcema. To lahko preverimo v petek, 
19. decembra, na reprizi martinovanja. Kam bomo pa tokrat šli? Da 
bo »vaba« bolj zalegla, vam moram najprej povedati par besed o 
martinovanju. 

Če upoštevam še sv. Martina, nas je 
bilo v avtobusu za pol stotnije, toliko, 
da so imeli na prizorišču praznovanja 
še ravno dovolj stolov. Po dobrem 
aperitivu smo se psihično pripravili 
na dišeč obed. To res ni bilo težko, 
saj je nekatere sv. Martin tako zbegal, 
da niso niti zajtrkovali. Da bi razširili 
obzorje poznavanja slavljenca, nam 
je Fani predstavila njegovo življenjsko 
zgodbo. Ko naš Martin še ni bil svetnik, 
je kot rimski vojak, zaverovan v krščan-
ske vrline, v mrzli noči dal polovico 
svojega vojaškega plašča ubogemu in 
slabo oblečenemu potepuhu. Nato je 
odšel domov v topli dom in pozneje 
postal celo škof. Potepuh pa je v mrzli 
noči zmrznil. No, samo polovica ga je 
zmrznila, toda tudi to je bilo dovolj, 
da se je poslovil od življenja. Zgodba 
o dobroti Martina gre iz roda v rod in 
tudi vi je ne smete prekiniti. 

Za razvedrilo vam bom podtaknil eno vprašanje. Kako bi med 
vsemi rimskimi vojaki spoznali, kateri je naš Martin? Ne, ne po tem, 
da ima samo polovico plašča. Tudi pred rezanjem plašča je imel do-
ločeno razpoznavno zadevo, ki bi ga izdala med tisočerimi vojaki. Če 
do sredine decembra ne dobim pravilnega odgovora (št. tel. 030 264 
706), ga boste lahko prebrali v decembrski številki našega Barjanca. 

Podkrepljeni z dobro hrano smo laže prisluhnili našemu ansamblu 
Tulipan, ki je zelo lepo odigral in odpel domače pesmi. Hvala mu za 
večurni navdušujoč program, ki je pritegnil tudi ostale praznovalce. 
Tudi naš zbor (na sliki) je svojo postavo na ogled in posluh postavil. 
Če se malo stisnejo, bo prostora še za par pevcev. Izkoristite prilo-
žnost. 

Tisti, ki nismo dovolj vneto častili sv. Martina, smo se za pokoro 
odpravili k cerkvici na vrhu hriba. Po povratku iz odrešujoče poti smo 
bili še bolj zagreti, da mu pojemo večno slavo. 

 Ker nismo imeli »župnika«, ki bi igral sv. Martina in krstil vino, smo 
uprizorili še bolj «razburljiv« izbor vinske kraljice Tulipanov. Razdelili 
smo listke in vsak je zapisal ime svoje kandidatke za kraljico. Tri kan-
didatke z največjim številom glasov so tekmovale na kvizu znanja 
iz vinogradništva in vina. Z največjim številom pravilnih odgovorov 
je zmagala naša Metka. Tista Metka, ki je že pred 17. leti sodelovala 
pri postavljanju prvega zidaka za »trdnjavo« Tulipan. Dobila je zlato 
krono, lento in šopek rož, za povrh pa je morala še zaplesati z vsakim 
moškim udeležencem posebej. Vse to je prenesla kot kakšna 18-le-
tnica, čeprav so pri njej cifre let ravno v obratnem vrstnem redu. Za 
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še večjo popestritev proslave smo Marta, Bojan in jaz odigrali skeč 
z naslovom »Usodni DA«. Napovedovalec je oznanil, da je to krstna 
predstavitev skeča, tako da smo na martinovanju le nekaj krstili. Da je 
nato sledilo še splošno rajanje s petjem, plesanjem, tudi kola, vlakca 
in vseh drugih vragolij, je že samoumevno. In vse to smo izvajali v 
čast in slavo sv. Martina. Ker smo pozabili na čas, je naenkrat po 20. 
uri v prostoru zmanjkalo luči. Osvetljen je bil samo še s svečami in 
»light show-om« pri šanku. Romantično vzdušje je prililo še ognja 
naši razposajenosti. Muzikanta sta urezala še zadnje takte in že nas 
je sv. Martin povabil v avtobus. Na povratku nas je celo pot zabaval 
naš duhoviti in pojoči Bojan. Da to nepozabno in razposajeno praz-
novanje ne bi načel kakšen »nebodigatreba« Alzheimer, smo naš 
praznik vina in vinsko kraljico Tulipanov, tudi ovekovečili. Verjamem, 
da bodo vsi tisti, ki so doživeli praznovanje, drugo leto z velikim vese-
ljem ponovno napolnili avtobus za čaščenje sv. Martina. Nič hudega. 
Bomo pa naročili še en avtobus za nove častilce. 

Vse člane pa vabimo na že omenjeno »ponovitev«, ki bo v pro-
storih Doma krajanov v Vnanjih Goricah. Za pozabljivce sledi tudi 
osebno vabilo.

Martinovalec Toni Jurjec

OO NSi Brezovica je obiskal  
novi - stari župan

Kmalu po koncu lokalnih volitev se je na svoji redni seji sestal 
OO NSi Brezovica. Vabilu na sestanek se je prijazno odzval tudi 

ponovno izvoljeni župan občine Brezovica Metod Ropret. Uvodni 
pozdrav je izrekel podpredsednik OO Ivan Remškar, nato pa besedo 
predal predsedniku OO Nejcu Veselu. Predsednik je na kratko povzel 
in predstavil rezultate volitev po posameznih volilnih enotah v občini 
ter rezultate NSi na državni ravni. 

NSi je rezultat lokalnih volitev v občini Brezovica, v primerjavi z 
volitvami 2010, izboljšala, saj se je OO že veselili dveh svetnikov v 
občinskem svetu, a se je kasneje izkazalo, da bo v svetu samo en 
svetnik. Zakaj je do tega prišlo, je bilo napisano že v prejšnji številki 
Barjanskega lista. Na državni ravni je NSi rezultat prav tako izboljšala. 
Predvsem se je povečalo število svetnikov (iz 199 na 227), medtem 
ko je število županov ostalo enako (10). 

Po končani analizi rezultatov je predsednik predal besedo županu 
Metodu Ropretu. Na kratko je odbor seznanil s preteklimi dosežki, 
nato pa predstavil projekte, ki jih je potrebno izpeljati v prihodnjih 
štirih letih. Poudaril je, da je sodelovanje župana s svetniki zelo po-

membno, predvsem za izvedbo občinskih projektov. Župan je na 
koncu srečanja novemu odboru še naprej zaželel obilico političnih 
uspehov.

Na koncu še nekaj besed o prihajajočem volilnem kongresu NSi, 
ki bo konec novembra na Vrhniki in se ga bosta udeležila tudi pod-
predsednik in predsednik OO NSi Brezovica. Dosedanja predsednica 
NSi Ljudmila Novak je že napovedala svojo vnovično kandidaturo, 
saj meni, da stranko vodi po pravi poti, ki ne gre v destruktivizem, 
ampak po jasno začrtani poti krščanske demokracije. Nova Slove-
nija mora postati še močnejša politična stranka na desnici, jasno in 
odločno stati za svojimi dejanji ter ljudem ponuditi program, ki jim 
daje upanje za prihodnost. 

OO NSi Brezovica
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Tvoje iskreno srce je prenehalo biti.
Tvoj glas je za vedno zamrl.
Tvoje iskrive oči so ugasnile.
Tvoja podoba se je sesula v prah.
Vendar tvoja iskrenost živi v naših srcih,
tvoj glas odmeva v naših mislih,
spomin na tvoje iskrive oči nam daje upanje,
tvoja podoba se kaže v naših spominih.

ZAHVALA
Po hudi bolezni je mirno zaspal naš dragi oči in dedi

FRANČIŠEK KOROŠEC
(1940 – 2014)

Od njega smo se poslovili 13. oktobra na pokopališču v Preserju. 
Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, sovašča-
nom, prijateljem, znancem, društvu upokojencev in gasilcem 
PGD Jezero za neizmerno pomoč, darovano cvetje, sveče, 
molitev ter izrečena sožalja. Zahvaljujemo se g. župniku Marku 
Koširju za lepo opravljen pogrebni obred s sveto mašo, pogrebni 
službi Vrhovec za spoštljiv odnos in skrbno organizacijo pogre-
ba, pevcem in trobentaču. Lepa hvala vsem, ki ste se od njega 
poslovili in ga pospremili na njegovi zadnji poti.

Žalujoči vsi njegovi

Ni je večje bolečine, kot v dneh žalosti
nositi v srcu srečnih dni spomine
                                                    (Dante)

ZAHVALA
Ob slovesu naše drage 

IVANKE ROT
(1930 – 2014)

se iskreno zahvaljujemo vsem, ki ste jo pospremili na njeni zad-
nji poti. Za darovane svete maše, cvetje in sveče. Zahvaljujemo 
se tudi gospodu župniku Petru Šetini za lepo opravljen obred 
svete maše, Pogrebni službi Vrhovec in pevcem.

Vsi njeni

ZAHVALE
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SLS – ko obljube postanejo dejanja

Za nami so lokalne volitve, za ene manj, za druge bolj uspe-
šne. Ljudje so se odločili in njihove odločitve moramo 

sprejeti.
SLS se zahvaljuje vsem svojim volivcem za zaupanje. Kot 

predsednica vam obljubim, da vas ne bomo razočarali. Potrebe 
in želje so velike, vendar se bomo trudili, da bomo upoštevali 
in zagovarjali interese vseh občank in občanov. Zavedati se 
moramo, da so sredstva omejena in jih je potrebno pravilno 
razdeliti. 

Kot smo napovedali že v volilnem programu, se bomo za-
vzemali za boljšo koriščenje in pravično razdelitev evropskih 

sredstev, namenjenih za regionalni razvoj. Tudi vse ostale naše 
obljube bomo izpolnili. Osnovni šoli in socialno ogroženim 
družinam bomo ponudili vrtove, da si bodo zelenjavo pride-
lali sami. Zainteresirani lahko kontaktirajo predsednico OO SLS 
Brezovica, na tel. št. 040/127-528.

Pozdravljamo tudi pobudo za odprtje tržnice za prodajo 
lokalno pridelane hrane pred občinsko stavbo na Brezovici. 
Zainteresirani prodajalci dobijo informacije pri občinskih služ-
bah.

Marija Veršič
Predsednica OO SLS Brezovica

KOLEDAR

28.11. 20.00 Ini-mini, Brezovica Zvočna kopel s tibetanskimi posodami

29.11. 10.00 KD Podpeč Miklavžev sejem

29.11. 19.00 Dvorana OŠ Rakitna Igra Štajerc v Ljubljani (KUD Fran Govekar)

29.11. 19.30 KD Notranje Gorice Zaključna predstava ´Afera: pouhn kufr´

29.11. 20.00 Klub 300 Bowling turnir ŠD Rakitna

30.11. 8.00 Z Brezovice Izlet PD Podpeč – Preserje na Janče in Veliko Trebeljevo

30.11. 10.00 KD Podpeč Miklavžev sejem

3.12. 18.00 OŠ Preserje 160-letnica OŠ Preserje

5.12. 15.30 OŠ Brezovica Tradicionalni dobrodelni bazar

5.12. popoldne/zvečer Rakitna Miklavževanje po hišah

6.12. PO Brezovici OBISK BOŽIČKA

6.12. 18.00 ŠD Balon 2. DOL moški - Špan Brezovica : Črna

6.12. 18.00 Krimček bar Turnir v pikadu ŠD Rakitna

10.12. 17.30 Knjižnica Brezovica Gledališka predstava Čarobni snežak

11.12. 18.00 Modra dvorana, Brezovica Seminar za podjetnike - organizacija podjetij ´on line´

12.12. 19.30 KD Notranje Gorice ABONMA Teatra Janez Jalen: Črna komedija (KUD Valentin Kokalj Visoko)

16.12. 16.00 KD Notranje Gorice Srečanje upokojencev DU Notranje Gorice - Plešivica

20.12. 18.00 ŠD Balon 2. DOL moški - Špan Brezovica : Santana Logatec

26.12. 15.00 GD Dolenja Brezovica Tradicionalni Štefanov tarok turnir

27.12. 17.00 Dvorana OŠ Rakitna Igra Mavrica abecede (KUD Franc Govekar)


